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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het bericht dat de Inspectie niets
doet nadat elf verpleeghuisartsen van
De Zorgboog hebben verklaard dat de
kwaliteit van zorg in het geding is in
de instelling. (Ingezonden 7 april
2009)

1
Wat vindt u van het bericht dat nu
ook de gemeenten zich zorgen maken
over De Zorgboog?1

2
Hoe staat u tegenover de lakse
houding van de Inspectie die de
perikelen in De Zorgboog een interne
situatie noemt?

3
Deelt u de mening dat inspectie
vanachter het bureau niet effectief is
en dat op deze manier de Inspectie
net zo goed kan worden afgeschaft?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Leijten (SP), ingezonden 1 april 2009
(vraagnummer 2009Z06063)

1 Brabants Dagblad, 4 april 2009: «Gemeenten
ongerust over De Zorgboog».

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Bussemaker (Volksgezondheid,
Welzijn en Sport) (ontvangen 16 april
2009)

1
Ik heb daar kennis van genomen.

2
Zie het antwoord op vraag 1 van het
lid Agema van 31 maart 2009.

3
De inspectie heeft op dit moment
vrijwel dagelijks contact met De
Zorgboog. De conclusie dat er alleen
sprake is van werken achter het
bureau deel ik dus niet. De Inspectie
voor de Gezondheidszorg lijkt me een
groot goed voor het toezicht op
kwaliteit van zorg en afschaffen is
dan ook niet aan de orde.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
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